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نصب زنجيره سانتريفيوژهاي نسل جديد در آينده نزديك

رئيس سازمان انرژي اتمي گفت: بهزودي زنجيره 164 تايي از سانتريفيوژهاي نسل جديد را نصب ميكنيم و بعد از

تستها آنها را به توليد ميرسانيم.

رئيس سازمان انرژي اتمي گفت: بهزودي زنجيره 164 تايي از سانتريفيوژهاي نسل جديد را نصب ميكنيم و بعد از تستها آنها را به
توليد ميرسانيم.

به گزارش ايسنا، فريدون عباسي، رئيس سازمان انرژي اتمي، روز گذشته در حاشيه جلسه هيات دولت در پاسخ به ايسنا درباره نامه
دوم يوكيا آمانو و اظهاراتش مبني بر اين كه پاسخ شما به نامه اول او قانعكننده نبوده است؛ آيا جواب نامه دوم او را خواهيد داد؟

گفت: حتما جواب خواهيم داد و دليلي ندارد هر چه ما مينويسيم و او بگويد قانعكننده بود يا قانعكننده نبود، درست باشد.

او ادامه داد: به هر حال ما جواب آژانس را با كار بيشتر در حوزه دانش و فنآوري هستهاي ميدهيم. رئيس سازمان انرژي اتمي،
اظهار كرد: براي نمونه ما تحت نظارت آژانس و با اطلاع آژانس به زودي غنيسازي 20 درصد را به سايت فردو منتقل ميكنيم و

امسال توليدمان را در آنجا به سه برابر ميرسانيم.

وي در پاسخ به سوال ديگري مبني بر اين كه رئيسجمهوري در مصاحبه مطبوعاتي خود خبر داده بود كه سانتريفيوژهاي جديدي در
راه است، گفت: ما داريم بر روي نسلهاي جديد كار ميكنيم، كار تحقيقاتي اوليه آنها تمام شده است.

رئيس سازمان انرژي اتمي، در پاسخ به اين سوال كه آيا اين اتفاق در فردو انجام ميشود يا نطنز گفت: هم در فردو، هم در نطنز.

وي همچنين در مورد پيوستن ايران به كنوانسيون ايمني نيروگاههاي هستهاي گفت: در كنفرانسي كه به همين منظور در 30 خرداد
برگزار ميشود، نظر جمهوري اسلامي ايران را اعلام ميكنيم.

رئيس سازمان انرژي اتمي ادامه داد: فعلاً نيروگاه اتمي بوشهر مراحل آزمايشي قدرت را طي ميكند و تاكنون هم موفقيتآميز بوده
است.

رئيس سازمان انرژي اتمي گفت: به احتمال قوي، سوخت هستهاي به صورت صفحهاي تا شهريور ماه به مرحله توليد ميرسد.

عباسي در ادامه مصاحبه خود با خبرنگاران در پاسخ به سئوالي درباره زمان توليد صفحات سوخت رآكتور تحقيقاتي تهران افزود: اين
كار در حال اجراست.

وي با بيان اين كه هر كار تحقيقاتي و آزمايشي زمان خود را دارد، گفت: نخستين بار است كه سوخت هستهاي را به صورت صفحهاي
توليد ميكنيم.

رئيس سازمان انرژي اتمي افزود: مراحل اين كار تاكنون طبق زمانبندي، بسيار خوب پيش رفته است.

* حقوق كارمندان دولت

معاون توسعه مديريت و سرمايه انساني رئيسجمهوري، گفت: ميزان افزايش حقوق كارمندان دولت هفته آينده مشخص ميشود.

به گزارش ايرنا، لطفالله فروزنده پس از پايان جلسه روز گذشته هيات دولت در جمع خبرنگاران در پاسخ به سوالي مبني بر اينكه آيا
ضريب افزايش حقوق كاركنان دولت بالاتر از 10 درصد خواهد بود؟ اظهار داشت: سعي بر اين است كه اين افزايش حقوق تا حد

امكان بالا باشد.

وي يادآور شد: پس از بررسي دو متغير اعتبارات مصوب و نرخ تورم توسط معاونت برنامهريزي رئيسجمهوري، درصد افزايش حقوق
اعلام ميشود.
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معاون توسعه مديريت و سرمايه انساني رئيسجمهوري، يادآور شد: در جلسه ديروز هيات دولت، رئيسجمهوري بر اجراي دو
دستورالعمل ابلاغ شده تاكيد كرد.

فروزنده افزود: يكي از اين دستورالعملها كه همواره مورد تاكيد رئيسجمهوري بود، بحث دوركاري است كه تاكنون به خوبي پيش
رفته است.

وي ادامه داد: در جلسه ديروز، رئيسجمهوري همچنين بر دستورالعمل ساماندهي فضاهاي مازاد دستگاههاي اجرايي تاكيد كرد كه
براساس اين دستورالعمل دستگاهها بايد 20 درصد فضاي مازاد خود را بفروشند يا براي كارهاي عمراني اختصاص دهند و يا به صورت

فوق العاده به نيروهاي خود بپردازند.

فروزنده از ديگر موضوعهاي مطرح شده در جلسه هيات دولت را ساماندهي اجلاس داخلي و خارجي بيان كرد كه در اين باره
دستورالعملي ابلاغ و ستادي مشخص شد.

وي با بيان اين كه ساماندهي همايشها با رويكرد كاهش هزينهها به ويژه پس از اجراي قانون هدفمندي يارانهها انجام ميشود،
گفت: بر اساس اين دستورالعمل، هزينه صرفهجويي شده از همايشهاي داخلي و خارجي بايد به فوقالعاده كاركنان يا به كارهاي

عمراني دستگاه اجرايي مربوط اختصاص يابد.

معاون توسعه مديريت و منابع انساني رئيسجمهوري در مورد طرح انتقال كارمندان دولت از پايتخت نيز، اظهار داشت: در اينباره
هياتي مشخص شده و مشكلات متقاضيان انتقال در چهارچوب اين هيات در حال رفع شدن است.

به گفته وي، اگر مشكلات باقيمانده حل شود، با توجه به فصل تعطيلات و تابستان، موج ديگري از انتقال كارمندان به خارج از
پايتخت و كلان شهرها آغاز ميشود.

معاون رئيسجمهوري همچنين گفت: تاكنون 20 هزار نفر شامل 10هزار داوطلب و 10 هزار نفر بر اساس تصميم دستگاه اجرايي
منتقل شدهاند.

* تعطيلي مدارس راهنمايي و دبيرستان

وزير آموزش و پرورش گفت: طرح تعطيلي پنج شنبه مدارس راهنمايي و دبيرستان در مرحله مطالعاتي است و اين طرح نياز به كار
تحقيقاتي گسترده دارد.

حميدرضا حاجي بابايي در پايان جلسه هيات دولت در پاسخ به سوال ايرنا درمورد طرح تعطيلي پنجشنبه مدارس راهنمايي و
دبيرستانها افزود: در صورتي كه كارشناسان اين وزارتخانه پس از انجام مطالعات و تحقيقات به اين نتيجه برسند كه اجراي اين طرح

مفيد است، وزارت آموزش و پرورش اين موضوع را دنبال ميكند.

وزير آموزش و پرورش يادآور شد: پيش از اجرايي شدن طرح تعطيلي دانش آموزان مقطع ابتدايي، حدود يك سال كار مطالعاتي و
تحقيقاتي انجام شد و در اين راستا تجربيات كشورهاي مختلف دنيا مورد بررسي و مطالعه قرار گرفت.

حاجي بابايي همچنين درمورد فعاليت مدارس و اجراي كلاسها و دورههاي فوق برنامه در فصل تابستان، گفت: وزارت آموزش و
پرورش در حال تجهيز مدارس به امكانات مختلف از جمله امكانات ورزشي است تا فضاي مدارس از نشاط و شادابي بيشتري برخوردار

شود و بتواند بيش از پيش در جذب دانش آموزان در طول تابستان موفق باشد.

وي با بيان اين كه تمامي برنامههايي كه براي فصل تابستان در قالب فوق برنامهها تدارك ديدهايم در داخل مدارس ساماندهي و
انجام ميشود، اظهار داشت: بايد به گونهاي برنامهريزي كنيم كه تمامي مدارس در طول تابستان فعال باشند.

وزير آموزش و پرورش با اشاره به اين كه جلسات متعدد و مفيدي در سطوح مختلف درباره فعاليت مدارس در تابستان برگزار شده
است، گفت: تصميمات خوبي در اينباره اتخاذ شده و دستورالعملها به مناطق مختلف سراسر كشور فرستاده شده است به گونهاي كه

همه مديران و مدارس براي انجام اين برنامهها و اجراي دستورالعملها آماده هستند.
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* تكذيب ممنوعالخروج بودن همراهان رئيسجمهوري

دستيار ارشد رئيسجمهوري دليل لغو سفر رئيسجمهوري به ارمنستان را آماده نبودن اسناد همكاريها ميان دو كشور اعلام كرد.

به گزارش ايسنا، مجتبي ثمرههاشمي در حاشيه جلسه هيات دولت در جمع خبرنگاران در پاسخ به سئوال خبرنگاري كه پرسيد گفته
ميشود اين سفر به دليل ممنوعالخروج بودن چندنفر از همراهان رئيسجمهوري بوده است، اين مساله را به طور كامل تكذيب كرد و
گفت: اين سفر به خاطر آماده نبودن اسناد مذاكره بوده است و از آنجا كه اين سفر قرار بود سفر پرباري باشد تا آماده شدن اسناد

مذاكره به تعويق افتاد.

* تاخير در ابلاغ مصوبات

معاون حقوقي رئيسجمهوري گفت: به طور ميانگين زمان ابلاغ مصوبات از سوي دولت، دهم و نهم، 9 تا 13 روز بوده است.

فاطمه بداغي در حاشيه جلسه هيات دولت در گفتوگو با خبرنگاران و در پاسخ به سئوالي، تاخيرهاي مطرح شده از سوي دولت در
راستاي ابلاغ مصوبات را رد كرد.

وي همچنين در مورد زمان معرفي وزير ورزش و جوانان اظهار كرد: تا روز يكشنبه صبر كنيد.

* نرخ ديه

وزير دادگستري درباره تعيين نرخ جديد ديه، گفت: وزارت دادگستري در اين باره در حال تحقيق ميداني است.

بختياري صبح ديروز در حاشيه جلسه هيات دولت در پاسخ به سئوال خبرنگار ايسنا، مبني بر اين كه با توجه به دستور رئيس قوه
قضائيه مبني بر تعليق اجراي قانون ديه 90 ميليون توماني، امكان دارد كه نرخ ديه كاهش پيدا كند؟ ادامه داد: وزارت دادگستري

نتايج تحقيقات را به قوه قضائيه ارائه خواهد داد.

وي در پاسخ به اين سئوال كه زمان جمعبندي اين تحقيقات كي خواهد بود و يا احتمال كاهش نرخ ديه وجود دارد يا نه؟ گفت: چون
تحقيق ما ميداني است بايد منتظر نتايج اين تحقيق بود.

* جشنواره فرهنگي هنري امام خميني(ره)

وزير فرهنگ و ارشاد اسلامي، گفت: جشنواره فرهنگي هنري امام خميني(ره) را از سال آينده در سالروز ولادت امام راحل(ره) با حضور
هنرمندان داخلي و خارجي برگزار خواهيم كرد.

سيد محمد حسيني در حاشيه جلسه دولت در اين باره خاطرنشان كرد كه اين جشنواره در بخشهاي فيلم مستند، فيلم كوتاه،
نمايشنامه، تئاتر و هنرهاي تجسمي برگزار خواهد شد.

حسيني با بيان اين كه تاكنون آثار ارزندهاي در خور شأن امام(ره) توليد نشده است، اضافه كرد: در سفري به قزاقستان متوجه شدم
وزير فرهنگ اين كشور كتاب حكومت اسلامي امام(ره) را ترجمه كرده كه ما بايد با شناسايي اينگونه حركات، از آنها قدرداني كنيم.

* معرفي وزير ورزش

معاون رئيسجمهوري با اظهار بي اطلاعي از گزينه احمدينژاد براي تصدي وزارت ورزش و جوانان گفت: وزير پيشنهادي اين وزارتخانه
تا 22 خرداد معرفي ميشود.

به گزارش فارس، علي سعيدلو معاون رئيسجمهوري در حاشيه جلسه هيأت وزيران درباره برخورد صورتگرفته با تيم فوتبال بانوان
ايران در اردن به دليل برخورداري از حجاب گفت: اين تيم در دور مقدماتي چند بازي در اردن داشت و حال كه صعود كرده بود، براي

تيم مشكل ايجاد كردند.

سعيدلو اين برخورد را اقدامي سياسي خواند و گفت: اين تيم پيش از اين در سنگاپور نيز با همين پوشش بازي كرده و هيچ اعتراضي
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نشده و حتي آقاي سب بلاتر در سنگاپور از چنين پوششي تعريف كرده بود.

وي در پايان اعلام كرد: از آقاي كفاشيان خواستهايم شكايتي حقوقي در اين زمينه تنظيم و به كميته انضباطي فيفا،كميته المپيك و يا
هر جاي ديگر تقديم كند.

* پاسخ به نامههاي رئيس مجلس

معــاون پــارلمـــانــي رئيسجمهوري در واكنش به نامههاي اخير رئيس مجلس به رئيسجمهوري درباره تخلفات دولت، گفت:
ارسال چنين نامههايي يك مساله عادي است و هميشه چنين مباحثي ميان مجلس و دولت پيش ميآيد و گاهي مواردي جزئي در

نامهها مورد اشاره قرار ميگيرد، اما انتشار چنين نامههايي روال نبوده است.

به گزارش ايسنا، حجتالاسلام والمسلمين ميرتاجالديني در حاشيه جلسه دولت با بيان اين مطلب و اشاره به اين كه نامههاي ياد
شده را دفتر رئيس مجلس منتشر كرده است، افزود: دفتر حقوقي رئيسجمهوري در حال تنظيم پاسخ اين نامههاست.

وي در بخش ديگري از مصاحبه خود با خبرنگاران درباره رايزنيهاي دولت با مجلس در معرفي وزير ورزش و جوانان، گفت: هفته
آينده اين وزير معرفي خواهد شد ولي تاكنون هيچ رايزني نشده است و رايزنيها موكول ميشود به پس از ارسال نامه معرفي.

ميرتاجالديني درباره جلسه ديروز هيات دولت و مباحثي كه درباره اشتغال مطرح شده بود نيز گفت: وزير كار گزارش جامع و كاملي
درباره اشتغال و برنامههاي اين وزارتخانه براي تحقق دو ونيم ميليون شغل وعده داده شده، ارائه كرد.
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